

DAX Index Update

October 5, 2018

Unscheduled component change in General Standard Index

Due to the delisting of SINNER AG (DE0007241002), the equity will be deleted from the General Standard Index with effective date 10 October 2018 based on the last traded price from 09 October 2018.

There will be no replacement. The weight of the deleted stock will be proportionally distributed among the remaining constituents.

For more information on the DAX indices, please visit www.dax-indices.com

Ausserordentliche Änderung der Zusammensetzung des General Standard Index

Aufgrund der Dekotierung der SINNER AG (DE0007241002) wird das Unternehmen aus dem General Standard Index gelöscht. Die Löschung findet zum 10. Oktober 2018 auf Basis des letzten Kurses vom 09. Oktober 2018 statt.

Es gibt keinen Nachfolger. Das Gewicht der gelöschten Konstituente wird proportional auf die verbleibenden Konstituenten verteilt.

Weitere Informationen zu unseren Indizes finden Sie unter www.dax-indices.com

For information on this Index Update, please contact:

STOXX Customer Support: Tel. + 41 43430-7272, E-Mail: customersupport@stox.com